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Zápis z konference severočeského svazu házené  
konané dne 27. února 2010 v Motorestu „Na Bojišti“ - Přestanov 

Program jednání oblastní volební konference svč SH 
  1. Zahájení jednání oblastní konference 
  2. Ustavení pracovního předsednictva, mandátové a volební komise oblastní konference 
  3. Zpráva mandátové komise 
  4. Schválení programu jednání oblastní konference 
  5. Schválení jednacího řádu oblastní konference 
  6. Zpráva o činnosti Severočeského svazu házené za rok 2009 
  7. Zpráva o hospodaření Severočeského svazu házené za rok 2009 
  8. Návrh rozpočtu Severočeského svazu házené za rok 2010 
  9. Diskuse ke zprávě o činnosti Exekutivy Svč SH a hospodaření za rok 2009 a k návrhu  
      rozpočtu na rok 2010 
 

Oběd 
 

10. Schválení volebního řádu oblastní konference 
11. Seznámení s kandidátní listinou kandidátů do orgánů Exekutivy Svč SH na období  
      2010 – 2014 
12. Vystoupení kandidátů do orgánů Exekutivy Svč SH na období 2010 – 2014 
13. Diskuse k navrženým kandidátům do orgánů Exekutivy Svč SH na období 2010 – 2014 
14. Volby 
15. Vystoupení zástupce Českého svazu házené 
16. Všeobecná diskuse 
17. Vyhlášení výsledků voleb do orgánů Exekutivy Svč SH na období 2010 – 2014 
18. Vystoupení nově zvoleného předsedy Exekutivy…. 
19. Návrh na usnesení konference Severočeského svazu házené a jeho schválení 
20. Závěr jednání 
 

1. Zahájení jednání oblastní konference 
Jednání konference zahájil předseda svč SH p. Höbelt v 10,15 hod. a předal slovo p. Ing. Radostovi jako 
řídícímu konference. 
Pan Ing. Radosta přivítal zástupce ČSH p. Stanislava Svobodu a všechny přítomné. 
 

2. Ustavení pracovního předsednictva, mandátové a volební komise oblastní konference 
− do pracovního předsednictva byli navrženi: p. St. Svoboda, p. J. Höbelt, p. J. Kubal a  

p. Ing. Zd. Radosta 
− do mandátové komise byli navrženi: pí. J. Sochorová, p. P. Pešek a p. Dan Vrba 
− do volební komise byli navrženi: p. St. Schwarz, p. V. Kubíček a p. Mil. Pokorný 

Konference navržené členy do komisí schválila. 
 

3. Zpráva mandátové komise 
Z celkového počtu pozvaných 17ti delegátů z klubů s hlasem rozhodujícím přítomno 13 t.j. 76%. 
Kluby HK Chomutov a Loko Louny se písemně omluvily a dva kluby SIAD Bílina a DHK Baník Most 
se nedostavily bez omluvy. Dále bylo pozváno a přítomno: 1 zástupce za ČSH, 2 členové Rady ČSH, 5 
navržených kandidátů, předseda a 3 členové Exekutivy svč SH (p. Hart omluven-nemoc), člen 
Exekutivy svč SH s hlasem poradním a sekretář svč SH. 
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Konference je usnášení schopná. 
4. Schválení programu jednání oblastní konference 
p. Ing. Radosta seznámil přítomné s navrženým programem konference, který byl klubům zaslán před 
konferencí. 
Konference navržený program schválila beze změn. 
 

5. Schválení Jednacího řádu oblastní konference 
p. Ing. Radosta seznámil přítomné se zněním Jednacího řádu, který byl klubům zaslán před konferencí. 
Konference Jednací řád schválila bez připomínek. 
 

6. Zpráva o činnosti Severočeského svazu házené za rok 2009 
Předseda svč SH p. Höbelt přednesl zprávu o činnosti Exekutivy svč SH za uplynulý kalendářní rok a 
dotkl se částečně i činnosti od poslední volební konference. 

− počet členů Exekutivy se od poslední volební konference zmenšil 
− Exekutiva pořádala akce hlavně se zaměřením na mládež, Házenkářské naděje, desetiboj, turnaje 

mini žactva 4+1 a další 
− byl uspořádán kurz nových trenérů licence „C“ a seminář trenérů v Lovosicích. Předseda 

poděkoval klubu .A.S.A. HKm Lovosice za zajištění všech potřebných prostorů a spolupráci. 
− nepodařil se zlepšit stav hlavně v ženské složce 
− podařilo se rozšířit počet klubů ve hře minižactva 4+1 

Předseda vyzval předsedy jednotlivých komisí o přednesení zprávy o činnosti jednotlivých komisí. 
P. Ing. Zd. Radosta – zpráva za komisi informatiky 

− podařila se uskutečnit komunikace klubů přes internet, i když v počátcích se vyskytly problémy 
− ČSH zavedl handball.net a nové stránky a všechny kluby naší oblasti se tohoto systému úspěšně 

zapojily 
p. P. Pešek – zpráva za komisi rozhodčích 

− pracovala ve složení předseda p. P. Pešek, členové p. D. Pavlát, p. B. Brůna a p. K. Liška 
− komise se scházela nepravidelně podle potřeb 
− uspořádala semináře rozhodčích v Ústí n.L., Lovosicích, Liberci a Mostě 
− řešila připomínky a nedostatky v činnosti rozhodčích 
− předseda se pravidelně zúčastňoval jednání SK svč SH 
− bylo vyškoleno přes 10 nových rozhodčích-elévů a několik rozhodčích licence „C“ i z jiných 

oblastí 
− rozhodčí Fogl, Menšík, Polák, Kokoška, Blanár, Radosta, Matis a Vrba se zúčastnili kempu HN 

v Nymburce 
− máme zastoupení dvojic rozhodčích v EHF: Fogl-Menšík, L. Frieser-B. Frieser, kteří rozhodovali 

utkání v Praga cupu i zahraničí (Švédsku, Polsku, Norsku a Itálii) 
− v současné době je 42 aktivních rozhodčích a 8 rozhodčích činnost přerušilo, z toho 22 

rozhodčích rozhoduje utkání v soutěžích ČSH 
− KR svč SH děkuje klubům naší oblasti za dobrou spolupráci v uplynulém volebním období 

 

7. Zpráva o hospodaření Severočeského svazu házené za rok 2009 
Zpráva o hospodaření za uplynulý rok 2009 byla rozeslána před konferencí všem klubům. Paní 
Sochorová seznámila přítomné s některými změnami přesunutí částek a vysvětlila částky za mzdy HN a 
sekretáře. 
p. Vágner – HSK Tygři Ústí n.L. 
Upřesnil, že částka na HN je jen za družstvo chlapců, protože TJ Spartak Ústí n.L. požádal o granty, 
které obdržel, a z této částky bylo vše pro družstvo dívek hrazeno. 
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8. Návrh rozpočtu Severočeského svazu házené za rok 2010 
Paní Sochorová seznámila přítomné s rozpočtem na r. 2010 
 

p. Ing. Radosta 
Rozpočet na r. 2010 vysvětli, že nemohl být rozpočet klubům předem zaslán, protože dotace ČSH byly 
oznámeny až po odeslání dokumentů ke konferenci. Tento rozpočet byl zpracován s tím, že rozpočet je 
vyrovnaný a nově zvolená Exekutiva svč SH si rozpočet upraví. 
 

9. Diskuse ke zprávě o činnosti Exekutivy Svč SH a hospodaření za rok 2009 a k návrhu  
      rozpočtu na rok 2010 
p. Vágner – HSK Tygři Ústí n.L. 
dotaz na možnost čerpání rezervy 
p. Kubal – Baník Most 
Navrhuje zapracovat do usnesení, aby konference schválila vyrovnaný rozpočet na r. 2010, a umožňuje 
nově zvolené Exekutivě svč SH čerpat z rozpočtové rezervy a případné čerpání zdůvodnit na konferenci 
v r. 2011. 
p. Jelínková – Jikra Mimoň 
Navrhuje rozpočet na r. 2010 nezpracovávat, protože nová Exekutiva může čerpat libovolně rezervu. 
p. Svoboda – zástupce ČSH 
Vysvětlil nutnost zpracování rozpočtu, protože musí dle legislativy být schválen konferencí. 
p. Ing. Tlustý – Chemička Ústí n.L. 
Žádá o zvýšení rozpočtu na r. 2010 o 50.000,- Kč 
p. Höbelt – předseda svč SH 
Vysvětlil částku zařazenou do rezervy a požádal konferenci o zachování rezervy ve výši 110.00,- Kč pro 
případné nutné čerpání. 
Zprávy o činnosti Exekutivy a odborných komisí konference schválila. 
Zprávu o hospodaření za r. 2009 konference schválila. 
Rozpočet na r. 2010 konference schválila. 
 

Prezentaci o sportovištích a nafukovacích přetlakových halách prezentoval zástupce firmy  
Esa Interplan p. Miroslav Herudek  
 

10. Schválení volebního řádu oblastní konference 
Volební řád byl zaslán klubů pře konferencí.  
Pan Ing. Radosta seznámil přítomné se zněním Volebního řádu a navrhl opravy v bodě č. 7 – v druhém 
řádku v závorce škrtnout slovo pořadí a doplnit č. 8 na začátek dalšího odstavce a opravit znění ... místo 
odst. 6 opravit odst. 5. 
Seznámil přítomné, že je přítomno 13 delegátů s hlasem rozhodujícím a kandidát je zvolen při počtu 
nejméně 7 platných hlasů.  
Vysvětlil průběh voleb do Exekutivy a Rady ČSH i v případě při rovnosti hlasů, a že zaslané kandidátní 
lístky jsou zároveň volebními lístky a platná volba je zakroužkováním kandidáta.  
Volební řád po provedených opravách byl konferencí schválen. 
 

11. Seznámení s kandidátní listinou kandidátů do orgánů Exekutivy Svč SH na období  
      2010 – 2014 
Kandidátní listiny byly klubům zaslány před konferencí. 
Pan Ing. Radosta přítomné seznámil s kandidátní listinou do jednotlivých funkcí Exekutivy svč SH a 
Rady ČSH. 
předseda Exekutivy svč SH: 
p. Vágner M. – HSK Tygři Ústí n.L. 
 

Člen Exekutivy – předseda komise rozvoje, informatiky a ekonomiky svč SH: 
p. ing. Tlustý R. – Chemička Ústí n.L. 
 

Člen Exekutivy – předseda soutěžní komise svč SH 
p. Hart M. – HSK Tygři Ústí n.L. 
 

Člen Exekutivy – předseda komise rozhodčích svč SH 
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p. Pešek P. – Chemička Ústí n.L. 
 
 

Člen Exekutivy – předseda komise mládeže a trenérsko-metodické komise svč SH 
p. Laube Zd. – .A.S.A. HKm Lovosice 
p. Hošek M. – DHK Baník Most 
 

Člen Rady ČSH 
p. Höbelt J. – HK Spartak Ústí n.L. 
p. Haken P. – .A.S.A. HKm Lovosice 
p. Kubal J. – Baník Most 
 

12. Vystoupení kandidátů do orgánů Exekutivy Svč SH na období 2010 – 2014 
Předsedající konference p. Ing. Radosta vyzval kandidáty k představení se a vystoupení. 
p. Martin Vágner – HSK Tygři Ústí n.L. – kandidát na předsedu svč SH 
Ve funkci předsedy svč SH chce: 

− podpořit hlavně činnost ženské složky a dále podporovat i mužskou složku 
− aby byla lepší spolupráce s komisemi ČSH a podporovat činnost mládeže 
− podporovat projekt minižactva 4+1 a zorganizovat školní ligu se zapojením hlavně KR svč SH 

s mladými rozhodčími 
 

p. Ing. Roman Tlustý – Chemička Ústí n.L. – kandidát na předsedu komise rozvoje, informatiky a  
   ekonomiky svč SH 

Ve funkci předsedy této komise chce: 
− v případě zvolení mě zvolíte dobře 
− budu se snažit o lepší spolupráci s kluby 

 

p. Martin Hart – HSK Tygři Ústí n.L. kandidát na předsedu SK svč SH 
omluven – nemocen 
 

p. Petr Pešek – Chemička Ústí n.L. – kandidát na předsedu KR svč SH 
Ve funkci předsedy této komise chce: 

− stabilizovat stávající sbor rozhodčích, postupně jej doplňovat a omlazovat 
− vychovávat rozhodčí jak pro soutěže minižáků 4+1, mladších i starších žáků, dorostu, pro vyšší 

soutěže ČSH i pro mezinárodní úroveň. 
− velký důraz klást na pravidelné zdokonalování v teorii, praxi 
− zajistit včasné zadávání obsazení rozhodčích svč SH na stránky handball.net 
− s KR ČSH se podílet na obsazování soutěží řízených ČSH mladými rozhodčími 
− se všemi kluby vyhledávat adepty na elévy a rozhodčí z řad mladých nebo bývalých hráčů 

 

p. Milan Hošek – DHK Baník Most – kandidát na předsedu KM a TMK svč SH 
Přítomné seznámil se svojí dosavadní činností v házené. 
Ve funkci se chce zaměřit na zlepšení situace v ženské složce. 
 

p. Zdeněk Laube – .A.S.A. HKm Lovosice – kandidát na předsedu KM a TMK svč SH 
Přítomné seznámil se svojí dosavadní činností v házené.  
Oznámil, že je od p. Vávry a p. Bartha informován o práci v KM a TMK svč SH. 
 

p. Pavel Haken – .A.S.A. HKm Lovosice – kandidát do Rady ČSH 
Přítomné seznámil se svojí dosavadní činností v házené.  
Prohlásil, že v Radě ČSH bude hájit zájmy svč SH a Lovosic. 
 

p. Josef Kubal – Baník Most – kandidát do Rady ČSH 
Přítomným představil svoji dosavadní činností v házené. 
V Radě ČSH již pracoval a z důvodu velkého pracovního vytížení se z Rady odešel. V současné době  
je v důchodu a čas pro tuto funkci má. Svými zkušenostmi chce přispět v práci Exekutivy svč SH a  
Radě ČSH. 
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p. Jiří Höbelt – Spartak Ústí n.L. – kandidát do Rady ČSH 
V minulém volebním období v Radě ČSH pracoval a získané zkušenosti v další činnosti bude 
uplatňovat. 
Při zvolení jako člen Rady ČSH chce spolupracovat i s nově zvolenou Exekutivou svč SH. 
 

13. Diskuse k navrženým kandidátům do orgánů Exekutivy Svč SH na období 2010 – 2014 
p. Josef Kubal – Baník Most 
Navrhuje, aby nově zvolená Exekutiva svč SH byla doplněna i o jednoho nově zvoleného člena Rady 
ČSH třeba i s hlasem poradním. 
 

14. Volby 
Předseda volební komise p. Schwarz seznámil delegáty s hlasem rozhodujícím s průběhem voleb. 
Dále s tím, že kandidátní listina zaslaná klubům před konferencí je platný volební lístek a je označen 
razítkem svč SH. Pouze tento volební lístek je platný. 
Upozornil na to, že do Rady ČSH se volí ze tří kandidátů jen dva a zahájil volby. 
 

15. Vystoupení zástupce Českého svazu házené 
p. Stanislav Svoboda – zástupce ČSH 
Poděkoval odstupující Exekutivě svč SH za práci v uplynulém volebním období.  
Nově zvolené Exekutivě popřál hodně úspěchů v mládežnické oblasti a hlavně v ženské složce. Vyzval 
nově zvolené členy Exekutivy, aby navázali na úspěšnou práci Exekutivy svč SH v minulém volebním 
období. 
p. Ing. Zdeněk Radosta 
Poděkoval členům Rady ČSH v uplynulém období p. Höbeltovi, p. Kubíčkovi a p. Ing. Juřinovi za práci 
v Radě ČSH. 
V ČSH vznikla nově Komise rozvoje a tato komise bude v svč SH v novém volebním období. Komise 
rozvoje svč SH by měla ve své činnosti navázat na kluby, které v současné době dobře pracují s mládeží 
např. Lovosice, Jablonec atd. 
Komise rozvoje ČSH vytvoří nástin činnosti, která bude zaměřena na získávání a výchovu mladých 
funkcionářů.  
 

16. Všeobecná diskuse 
p. Ferdinand Vobecký – sekretář svč SH 
Poděkoval všem klubům za dlouholetou spolupráci a oznámil, že v této funkci dnešní volební konferencí 
skončí. Nově zvolené Exekutivě doporučil p. Schwarze jako uchazeče o funkci sekretáře svč SH. 
Novému jmenovanému sekretáři popřál hodně úspěchů v této práci. 
 

p. Jiří Höbelt – odstupující předseda svč SH 
Poděkoval všem klubům za spolupráci v uplynulém období a nově zvolené Exekutivě popřál hodně 
úspěchů v další činnosti. 
 

p. Václav Kubíček – A.S.A. HKm Lovosice 
Kritizoval Exekutivu svč SH za rozhodnutí, aby se v žákovských kategoriích hrál systém zápasový a ne 
turnajový. Prohlásil, že se Exekutiva svč SH rozhodla sama bez podpory klubů a tím vznikly klubům 
zvýšené náklady. 
 

pí. Livia Christiánová – DHK Loko Liberec 
Prohlásila, že trenéři družstev dívek chtějí hrát turnajový systém. Trenéři si sami museli dohadovat 
sloučená jednotlivých utkání, pokud se hráli na několika místech v blízkosti. Zápasovým systém utrpěla 
i kvalita hry. 
 

p. Jiří Höbelt – odstupující předseda svč SH 
Konstatoval, že jsou kluby a ty chtějí hrát zápasový systém. Zvýšené náklady je nutno dokázat výpočty. 
Zápasový systém je spravedlivější a výhodnější pro sportovce. 
 

p. Ing. Zdeněk Radosta – odstupující člen Exekutivy s hlasem poradním 
Konstatoval, že kvalita hry neutrpěla, ale zvýšila se. Dvě družstva st. žáků svč SH v minulém ročníku 
žákovské ligy organizované ČSH hrály ve finále.  
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p. Milan Hoffman – HC Šroubárna Žatec 
Konstatoval, že zápasovým systémem se snížil počet utkání a tím i délka hráčů na hřišti. 
 

pí. Livia Christiánová – DHK Loko Liberec 
Konstatovala, že zápasový systém ve výkonu hráček nepomohl. 
 

p. Václav Kubíček – A.S.A. HKm Lovosice 
V turnajovém systému hráli družstva v jednom turnaji proti silným i slabším soupeřům. V zápasovém 
systému jedou k slabším soupeřům, kde velmi vysoko vyhrají, a tato jízda je nerentabilní. 
 

p. Stanislav Schwarz – Slavoj Děčín 
Navrhuje řídícímu konference, aby diskuzi k systému žactva ukončil. 
 

p. Martin Vágner – HSK Tygři Ústí n.L. 
Též navrhuje řídícímu konference, aby diskuzi k systému žactva ukončil. Nově zvolená Exekutiva by 
měla systém hry žactva prověřit a připravit třeba i nový systém hry žactva. 
 

p. Josef  Kubal – Baník Most 
Souhlasí se zápasovým systémem hry, protože tento systém se hraje ve většině oblastech, hrál se již 
dříve, a proto není nový. Systém zápasový vychoval dříve v naší oblasti dobré hráče. Konstatuje, že 
finanční otázka obou systémů je vyrovnaná. V turnajovém systému hráči ve všech zápasech nepodají 
vždy 100% výkon. V této otázce je třeba zavést diskuzi na odborné úrovni a s odborníky. 
 

p. Dan Vrba – Liberec Handball 
Konstatoval, že pro klub Liberec Handball zpracoval finanční porovnání obou systémů a zápasový 
systém vyšel o 40% dražší než turnajový. 
 

p. Ing. Roman Tlustý – Chemička Ústí n.L. 
Opětovně dává návrh na ukončení diskuze o systémech hry žactva. 
 

p. Stanislav Svoboda – zástupce ČSH 
Systém hry žactva by měl vycházet z počtu přihlášených žákovských družstev. Nově zvolená Exekutiva 
musí z toho vycházet při rozhodnutí systému hry žactva. 
 

p. Ing. Zdeněk Radosta 
Vyzval delegáty s hlasem rozhodujícím k hlasování o ukončení diskuze k systému hry žactva. 
Delegáti s hlasem rozhodujícím hlasováním ukončili diskuzi k systému hry žactva. 
 

p. Ing. Zdeněk Radosta 
Vyzval přítomné k další diskuzi. Do další diskuze se nikdo nepřihlásil. 
Pan Ing. Radosta konstatoval, že pokud je systém hry žactva jediným problémem svč  oblasti, tak je 
vidět že v minulém volebním období Exekutiva pracovala dobře. 
 

17. Vyhlášení výsledků voleb do orgánů Exekutivy Svč SH na období 2010 – 2014 
Předseda volební komise p. Schwarz vyhlásil výsledky voleb. 
Bylo odevzdáno celkem 13 volebních lístků, 12 platných a 1 neplatný. 
Volba členů Exekutivy svč SH: 
předseda Exekutivy svč SH: 
p. Vágner M. – HSK Tygři Ústí n.L. – zvolen 12 hlasů 
 

Člen Exekutivy – předseda komise rozvoje, informatiky a ekonomiky svč SH: 
p. ing. Tlustý R. – Chemička Ústí n.L. – zvolen 9 hlasů 
 

Člen Exekutivy – předseda soutěžní komise svč SH 
p. Hart M. – HSK Tygři Ústí n.L. – zvolen 9 hlasů 
 

Člen Exekutivy – předseda komise rozhodčích svč SH 
p. Pešek P. – Chemička Ústí n.L. – zvolen 9 hlasů 
 

Člen Exekutivy – předseda komise mládeže a trenérsko-metodické komise svč SH 
p. Laube Zd. – .A.S.A. HKm Lovosice – zvolen 7 hlasů 
p. Hošek M. – DHK Baník Most – nezvolen 2 hlasy 
 
 



 

7

Volba členů Rady ČSH 
Odevzdáno 13 volebních lístků, 13 platných. 
Člen Rady ČSH 
p. Höbelt J. – HK Spartak Ústí n.L. – zvolen 10 hlasů 
p. Haken P. – .A.S.A. HKm Lovosice – nezvolen 5 hlasů 
p. Kubal J. – Baník Most – zvolen 11 hlasů 
 

18. Vystoupení nově zvoleného předsedy Exekutivy svč SH 
Předsedající konferenci p. Ing. Zdeněk Radosta vyzval nově zvoleného předsedu p. Martina Vágnera 
k vyjádření a převzetí funkce. 
 

p. Martin Vágner – nový předseda svč SH 
Poděkoval za práci bývalé Exekutivě svč SH a popřál nově zvoleným členům do další práce úspěchy.  
Dále požádal, aby konference schválila, aby nově zvolení členové Rady ČSH byly zároveň členy 
Exekutivy ČSH. 
Požádal p. Stanislava Schwarze o přijetí funkce sekretáře svč SH.  
Pan Stanislav Schwarz funkci přijal. 
 

p. Ing. Zdeněk Radosta 
Vysvětlil, že dle Stanov ČSH nemohou být členové Rady členy Exekutivy, ale mohou být na jednání 
pozváni jako hosté. 
 

19. Návrh na usnesení konference Severočeského svazu házené a jeho schválení 
Předsedající p. Ing. Radosta seznámil přítomné s návrhem usnesení. 
Konference návrh usnesení odsouhlasila. 
Usnesení je přílohou tohoto zápisu. 
 

20. Závěr jednání 
Předsedající požádal nově zvoleného předsedu svč SH p. Martina Vágnera o ukončení konference. 
Pan Martin Vágner konferenci ukončil s přáním hodně sportovních úspěchů všem klubům severočeské 
oblasti. 
 
 
Konference ukončena ve 15,30 hod. 
 
Podepsaný originál zápisu a usnesení uloženo v dokumentaci konference na svč SH v Ústí n.L.  
 
 
 
 
zapsal sekretář svč SH:      předseda VV svč SH: 
Ferdinand Vobecký v. r.       Jiří Höbelt v. r.  
 


